
REFERAT FAU-MØTE LINDÅS BARNESKULE 22.JANUAR 2015

Tilstede:

Jan Håland (5. klasse), Rolf Rian (3. klasse), Catharina Lauvas (2. klasse), Nina Myster (4.

klasse), Karina Riise-Wergeland (1. klasse), Birte Nevdal (7. klasse), Lene Jørgenvik (6. klasse)

og Cato Risoy (rector)

Sak 25:Undertegnede valgt som referent.

Sak 26: Ingen kommentarer til referat fra forrige møte.

Sak 27:Cato informerte om nyheter fra Lindås Barneskule.

Vi får 1 ny elev i første klasse og 1 ny elev i 4.klasse de nærmeste dagene. I tillegg så

vil elevtallet øke med 7 stk. fra høsten, med nye elever fra Skadvin. Så langt i år har

elevtallet økt med 11 stk. Fra neste høst vil totalen ligge opp mot 190 elever.

4.klasse er nå ferdig med svømmeundervisning og 3.klasse har tatt over. Veldig god

uttelling på ferdigheter blant elevene, som ligger over 50 % svømmedyktighet.

Fremdeles stort langtidsfravær, vi har heldigvis en del vikarer, men det er vanskelig å

få tak i nye.

Sak 28:ppvekstmote.3 stk. fra hver klasse tar med en kanne kaffe hver, og så håper vi

oppslutningen er stor og gjerne større enn sist. Spennede fordragsholder som skal hjelpe å

holde trykket oppe på uttalte verdinormer og satsningsområder.

Sak 29:Nasjonale prøver. Resultatet ligger litt under landsgjennomsnittet, men dette var

skolen klar over, slik at kartet stemmer nok med terrenget i denne saken. Mye bra men mye

kan gjøres bedre. Det ble diskutert rundt bordet om miljøet rundt en slik prøve er med på å

farge resultatet. Dette være seg tidsbruk og at andre gjerne blir stresset av at andre blir

ferdig med prøven først. I tillegg diskusjon om det kunne være en mulighet å la elevene ha

ulike prøver oftere.

Sak 30:Frammøtemønster. Cato redegjorde for de ulike forslagene som skal ut på høring, og

la fram utfordringene med de ulike alternativene. SU skal så gjøre vedtak om hvilket

alternativ de lander på. Mye åta hensyn til her vedrorende Skolerute/buss, motevirksomhet

for stab samt leksehjelp.

Sak 31: Kommunedelplan skole. Hosten 2016 skal det bestemmes om Myking, Klovheim og

Eikanger skal nedlegges/sammenslåes. Vedtak om dette gjøres i juni 2015. Elevene som går

på Myking sokner til Lindås Ungdomsskole og i den forbindelse skal det være et folkemøte

16. eller 17. mars 2015. Her håper vi at det vil komme godt med folk og at debatten blir



fruktig og mangfoldig. 5.februar 2015 skal det være et møte angående denne saken, og en

representant fra Lindås Barneskule fra foreldre/foreldrerepresentant kan delta og vi vil finne

kandidat til dette.

Sak 32:Dato for SU/SMU-mote satt til 19.februar 2015

Sak 33:Eventuelt.29.januar 2015 kl. 18:00 møte i Lindåshallen angående utbygging av

gang/sykkelvei fra Skadvin via Vågseidet, Fjellangersvingane til Mongstad. Herunder også vil

sikkerhetsaspektet rundt Kolåskrysset bli drøftet. Viktig sak som forhåpentligvis mange vil

stille opp på.

Rolf Rian

FAU 3.klasse LBS


